

發行人：李欣穎 (Hsin-Ying Li)

主 編：施純宜 (Chun-Yi Shih)

Past Events

March 24

Promotion Lecture:

Speaker: Prof. Chun-yen Chen (陳春燕副教授)

Moderator: Prof. Hsien-hao Liao (廖咸浩教授)

Title: The Lure of Immediacy: The Neoliberal Cultural Form and the Contemporary Novel

March 25

導師工作委員會舉辦「傑出系友陳敏慧女士演講」。

A speech by one of the excellent alumni, Ms. Amy Min-Hui Chen, was held by the DFLL Advisors Affairs Committee.

March 31

1. Promotion Lecture:

Speaker: Prof. Wolfgang Georg Odendahl (吳沃剛助理教授)

Moderator: Prof. Giles Witton-Davies (朱杰佑助理教授)

Title: Adaptation of Flipped Classroom for Advanced Foreign Language Conversation Class

2. Lecture:

Speaker: Ms. Sabrina Lee, TPIsoftware (李佳臻小姐，昕力資訊 AI 產品處產品經理)

Moderator: Prof. Shu-hao Shih (石書豪助理教授)

Title: 語言學與科技業之火花：讓文科走進業界，拓展職涯道路

3. Lecture:

Speaker: Mr. Peter Wang, Droidtown Linguistic Tech. Co. Ltd. (王文傑先生，卓騰語言科技創辦人)

Moderator: Prof. Shu-hao Shih (石書豪助理教授)

Title: NLP 的典範轉移 - 語言學知識的實地應用

4. 《中外文學》三月號《自然歷史與美學：生命與物質的敘事互涉暨圖像展演》專輯出刊日。

The March issue of *Chung Wai Literary Quarterly*, Special Issue on Natural History and Aesthetics: Narratives and Images of Life and Matter, was released.

Future Events

April 7 (Wed)

召開系教評會。

A meeting of the DFLL Teachers' Evaluation Committee will be

- held.
- April 14 (Wed) 召開系務會議。
A Department Affairs Meeting will be held.
- April 21 (Wed) 召開系教評會。
A meeting of the DFLL Teachers' Evaluation Committee will be held.
- April 28 (Wed) Faculty Colloquium:
Speaker: Prof. Antonio Barrenechea (University of Mary Washington)
Moderator: Prof. Chang-Min Yu (于昌民助理教授)
Title: (to be announced)
Venue: DFLL New Conference Room, Old Main Library
Time: 3:00-5:00 pm, April 28, 2021

Award

《中外文學》榮獲國家圖書館「110年臺灣學術資源影響力發布會」頒布之文學類「期刊資源貢獻獎」及「期刊長期傳播獎」。

Chung Wai Literary Quarterly has been awarded from the National Central Library the 2021 “Journal Resource Contribution Award” and “Long-Term Impact of Journals Award” in the category of literature.